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                                                              ZAPISNIK 

SA  27. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

27. sjednica VMO Bulevard održana je 30.03.2017. s početkom u 17:00 sati 
u prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 12. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darinko Papić, predsjednik,  
- Mirjana Banić, potpredsjednca,  
- Goran Sušić, član, 
- Henriet Bilandžić, član, 
- Milan Lukša, član, 
- Marjan Srdoč, tajnik.  
Sjednici nisu prisustvovali: 
 
Zapisnik s 26. sjednice VMO Bulevard usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1.  Razmatranje rješavanja komunalnih problema na području MO Bulevard. 
2.  Razmatranje uređenja parka prve sušačke gimnazije u Rijeci. 
3.  Razno. 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
       Temeljem zaključka sa prethodne sjednice Vijeća MO Bulevard predsjednik 
VMO Darinko Papić, nakon razmatranja do sada poduzetih radnji na izradi cjelovitog 
pregleda zahtjeva i potreba u predmetu rješavanja komunalnih problema na 
području MO - podnijetih od strane građana i Vijeća MO - konstatirao je da je do 
sada utvrđena lista evidencije s ukupno 152 različitih komunalnih zahtjeva te da je 
ista dostavljena nadležnim subjektima na utvrđivanje rokova za njihovo rješavanje. 
Zaključak: 
• Izvješće je jednoglasno usvojeno.  
 
AD 2 
      Predsjednik VMO Darinko Papić izvijestio je članove Vijeća o do sada 
poduzetim aktivnostima na uređenju zelenih površina oko sušačke  gimnazije 
(temeljem inicijative Vijeća MO) te o odgovoru Odjela gradske uprave za 



komunalni sustav - Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti - temeljem 
zajedničkog sastanka predstavnika MO, navedene Direkcije i sušačke gimnazije, 
održanog 20.02.2017.g. - u kojem je navedeno:  
1.  da je u tijeku zime 2016-2017.g. putem KD Čistoća uređeno zelenilo između 
školske zgrade i Gajeve ulice. 
2. Da je dogovoreno da se do proljeća na isti način uredi odnosno oreže zelenilo 
iznad garaža na Trgu braće Mažuranića, drvored crnika ispred školske zgrade, a 
lovori uz čemprese ispod zida Šet.I.G.Kovačića u drugom dijelu godine. 
3. Da će se sjeverni dio površina – iznad zgrade gimnazije – urediti u drugom 
dijelu 2017.g. (orezivanje i uklanjanje zelenila kao i odvoz raznog komunalnog 
otpada). 
4. Da u nadležnosti gimnazije ostaje daljnje održavanje ovako pripremljenih 
zelenih površina, što znači tri košnje godišnje, jedno orezivanje grmova godišnje, a 
da se uklanjanje suhog raslinja i odvoz smeća obavlja po potrebi.      
Zaključak: 
• Izvješće je jednoglasno usvojeno.  
 
 

 

AD 3 
• Pod točkom razno nije bilo prijedloga niti primjedbi. 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO 
VMO Bulevard                                                                            VMO Bulevard 
Marjan Srdoč                                                                              Darinko Papić 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


